
INTERVIEW

V incent draait een shaggie. 
Maarten, eens een verstokt roker, 
is 23 jaar geleden gestopt. Ze 
keuvelen over van alles en nog 

wat, met zo nu en dan hetzelfde cynisme 
als in hun nieuwe serie ‘De broeders Van 
Rossem’. Het programma is de opvolger 
van ‘Hier zijn de Van Rossems’ toen nog 
met hun onlangs overleden zus Sis. Lekkere 
slow-tv met zo’n miljoen kijkers.
MAARTEN: “We houden wel van oeverloos 
ouwehoeren. Door de opnames van onze 
serie zien we elkaar ook vaker. Voorheen 
bleef het bij verjaardagen, Sinterklaas en 
oud en nieuw.’’ 

‘De broeders Van Rossem’ is niet gescript, 
verzekeren ze. Maarten en Vincent zijn 
volledig zichzelf. 
VINCENT: ‘’Ik zou een geschreven tekst niet 
eens kunnen onthouden. Dat wordt een 
hopeloze wanvertoning. We lullen gewoon 
wat uit onze nek. Gaat het niet goed dan 
doen we het opnieuw.’’ 

MAARTEN: “Zo veel hoeft er nu ook weer niet over. Soms is er 
gezeik over loopjes.’’
VINCENT: “Als ik drie minuten voor een item heb, probeer ik het 
wel in dat tijdsbestek te doen. Dan kan er niet geknipt worden 
en houd ik de regie in handen.’’ 

VOOR HET EERST ZONDER SIS
MAARTEN: “Sis was hélemaal geen ster in kort opnemen. Die 
drie minuten werden meestal een halfuur. Met Sis erbij was 
ons programma anders. Ik weet nooit zo goed wat ik moet 
antwoorden op de vraag of ik haar mis en ‘s nachts weleens 
lig te janken. Zo zit het niet in elkaar: op onze leeftijd verlies je 
steeds meer dierbaren. Dat is nu eenmaal een gegeven.’’
VINCENT: “Ik denk weleens aan haar.’’
MAARTEN: “Ze zit in je hoofd.’’
VINCENT: “Sis was een lastpak. Maarten en ik wilden al veel 
langer een aflevering op Texel maken, maar zij 
torpedeerde dat idee. Nu ze er 
niet meer is, hebben we Texel 
én Wageningen, de plaats waar 
we opgegroeid zijn, op het 
programma gezet.’’
MAARTEN: “Als ze ergens tegen 
was, kon je haar niet overhalen. 
Sis had al eens bakzeil 

gehaald met de opnames in 
Amsterdam. Volgens haar 
was die stad een poel van 

Maarten (79) en Vincent (73) van Rossem laten interessante steden en regio’s zien in ‘De  
broeders Van Rossem’. Ook hun geliefde Waddeneiland Texel ontbreekt niet. Het eiland waar 
Vincent woont en Maarten zijn vakanties doorbrengt. MAX Magazine ging bij ze op de koffie.

verderf en pretentieus gelul. Wat deels ook wel waar is.’’
VINCENT: “Maarten en ik hebben zelden ruzie over de inhoud 
van ons programma. We vullen elkaar juist aan.’’
MAARTEN: “Ik leer van hem over architectuur. Laatst stuurde 
Vincent zelfs een mail dat ik gelijk had over een gevel van een 
Jezuïetengebouw. Ik zag de oorsprong eerder dan hij.”

LEEFTIJDSDISCRIMINATIE!
MAARTEN: “Na het overlijden van Sis wilden we, net als de 
producent, door. Het zou zo maar eens kunnen dat dit de 
laatste serie is. De beslissing over een mogelijk vervolg kan 
ook nog eens zomaar dertig jaar duren in Hilversum. Dan 
krijgen onze nabestaanden een brief dat ze graag met ons door 
willen. De omroep is minder transparant dan de voormalige 
Oost-Duitse bureaucratie. Dat complete ambtelijke apparaat 
is destijds op de trein naar Nederland gezet. De helft werkt bij 
het ministerie van Onderwijs en de andere helft in Hilversum. 
Alles duurt altijd even lang.’’
VINCENT: “Nou, er zijn er ook een paar afgezet bij de 
Belastingdienst.’’
MAARTEN: “Daarnaast gaat het nu al weken in de media, en 
op social media, over mijn leeftijd. Het zou tijd zijn om te 
stoppen.’’
VINCENT: “Maarten is vaak op tv met een programma of 
in een talkshow en dan ben je onderwerp van gesprek. De 
commentaren die hij krijgt vind ik schandalig, het is pure 
leeftijdsdiscriminatie.’’
MAARTEN: “Als je een blanke man van tegen de tachtig bent, 
kunnen mensen kennelijk hun gang gaan op social media. Ik 
lees de berichten op X, voorheen Twitter, omdat ik wél wil 
weten wie mijn vijand is. Ik lig echter geen nacht wakker van al 
het commentaar.’’

MAARTEN:

‘Ik lig geen 
nacht wakker  

van dat 
commentaar’
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VINCENT: “Wat ons betreft gaan we nog jaren 
door met de serie; het is leuk werk en we 
draaien in een bejaardentempo.’’ 
MAARTEN: “Ik ben een nachtmens dus 
beginnen we niet eerder dan elf uur. Dat is 
goed vol te houden. Naar ons programma 
kijken alleen maar bejaarden, en die groep 
groeit: vooral vijftigplussers kijken naar tv. 
Dan ben je als omroep wel gek als je ons laat 
schieten.’’
VINCENT: “Als het niet anders is, wil ik wel 
een soortgelijk programma maken over 
landgoederen.’’ 
MAARTEN: “Waarom we in dat geval niet 
overstappen naar de commerciële zender? 
Alleen als het op onze voorwaarden gaat!’’

Op de vraag of er Nederlandse steden 
zijn die ze eerder bezochten voor ‘Hier 
zijn de Van Rossems’ die hen positief zijn 
bijgebleven, reageren de broers eensluidend: 
Lelystad en Almere!
MAARTEN: “Als je een gezin hebt met 
op groeiende kinderen woon je in Lelystad 
en Almere hartstikke leuk.’’
VINCENT: “Het zijn vooral de linkse 
intellectuelen die altijd maar Almere de 
grond inboren. Onzin!’’  

VINCENT:

‘We kunnen  
nog jaren door 
met de serie’
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